
Zápis ze spádové schůze Jihomoravské a Severomoravské 
pobočky KCHJ 

Datum a čas: 1. března 2025, 10:38 hod 

Přítomno: 82 členů (schůze byla usnášeníschopná) 

 

Zahájení schůze 

Schůzi zahájil předseda jihomoravské pobočky Ing. Jiří Cikryt, který seznámil přítomné s 

programem schůze. Byli zvoleni zapisovatel a návrhová komise: 

 Zapisovatel: Monika Formánková 

 Návrhová komise: Zdeněk Vojtášek 

 

Zpráva předsedy Jihomoravské pobočky KCHJ 

Předseda Ing. Jiří Cikryt zhodnotil činnost pobočky v roce 2024 a poděkoval všem aktivním 

členům. V rámci JM pobočky proběhlo několik zkoušek a soutěží a výcvikový den: 

 Sfk/Sp 

 Memoriál Jany Šenkeříkové 

 Slovácký pohár 

V roce 2025 se k těmto akcím přidá vrcholová všestranná mezinárodní soutěž jezevčíků, 

Memoriál Rudolfa Kristla, garantovaná panem Františkem Bábíkem. 

 

Zpráva předsedkyně Severomoravské pobočky KCHJ 

Ing. Markéta Gdulová poděkovala členům za aktivitu a vyzdvihla úspěchy na zahraničních 

soutěžích, kde se 5 z 6 účastníků ze severomoravské pobočky umístilo na stupních vítězů – 

zpráva výcvikáře KCHJ. V rámci pobočky se konaly 3 oblastní klubové výstavy v Provodovicích 

pořádané Mgr. Soňou Sehnalíkovou. 

V roce 2025 již proběhla kynologická beseda pod záštitou OMS Prostějov zaměřená na chov a 

výcvik jezevčíka. Přednášejícím byl pan Jan Coufal. Plánované akce na rok 2025 zahrnují: 

 Oblastní klubová výstava v Provodovicích 

 Klubová zkouška z norování v Nošovicích (6.4.2025) - nácviky na noře (23.3. a 

30.3.2025) 

 Setkání příznivců lovecké kynologie v Bělotíně (8.5.2025) pořádá CHS Ze skleného 

kopce. 

 

Zpráva předsedy KCHJ 

Předseda přivítal všechny přítomné a shrnul činnost nového výboru. Vyjádřil se k chystané 

novele zákona o myslivosti a zdůraznil důležitost spolupráce a vzájemného porozumění mezi 

členy. 



Zpráva místopředsedy KCHJ 

Místopředseda informoval o schůzi WUT, která se konala 8.2.2025 v německém Stuttgartu a 

které se účastnil společně s předsedou klubu Dušanem Salačem. Hlavním bodem jednání bylo 

založení nové právní entity WUT a schválení stanov. KCHJ ČR je jedním ze zakládajících členů. 

V roce 2030 proběhne WUT světová výstava jezevčíků v ČR. Na klubové výstavě na Konopišti 

budeme mít možnost přivítat prezidenta FCI pana Dr. Tomáse Jakkela. 

 

Zpráva jednatele KCHJ 

Jednatel poděkoval Ing. Sládkovi za předání funkce a informoval o činnosti klubu a jednání 

výboru, který se sešel v novém složení 9x, z toho 6x prezenčně a 3x online. Zdůraznil důležitost 

zachování norování, sám se setkal s několika poslanci, kterým přiblížil potřebnost zachování 

tohoto způsobu lovu. Tuto agendu prezentoval pan jednatel jako svoji prioritu. 

 

Zpráva výcvikáře KCHJ 

Výcvikář zhodnotil soutěže konané v roce 2024 – celkem 11 soutěží a z toho 3 s možností 

udělení titulu CACIT. Všech soutěží se zúčastnilo celkem 150 jezevčíků. Na rok 2025 je 

plánováno 13 soutěží (5 x CACT, CACIT, 4x CT a 4x bez zadávání titulu). První proběhne Sfk / 

Sp 5.4. ve Šlapanicích a KZN 6.4. v Nošovicích. 

Vyzdvihl úspěchy našich jezevčíků na zahraničních soutěžích. Předal vůdcovský odznak doc. 

MVDr. Karlu Bukovjanovi. 

 

Zpráva hlavní poradkyně chovu KCHJ 

Z důvodu nemoci četla zprávu Kateřina Klocová. Zhodnotila klubové výstavy, jejichž součástí byly 

vždy i bonitace. Celkem se konalo 11 výstav a výběrem do chovu prošlo 437 psů. Pouze 6 psy 

výběrem neprošlo. Nejčastějším důvodem byly chybějící zuby. Celkem 179 mladých psů prošlo 

předbonitací. Poděkovala rozhodčím a pozvala všechny na nadcházející výstavní sezónu. 

Připomněla i první sérii webinářů, které pro zájemce z řad členů klubu byly připraveny. 

 

Zpráva IT referenta KCHJ 

 

Zpráva matrikářky KCHJ 

Z důvodu nemoci zprávu přečetl předseda klubu Dušan Salač. Matrikářka zhodnotila své 

fungování ve funkci od 8. května 2024. Od tohoto data zpracovala celkem 108 přihlášek nových 

členů. 

Počty nových členů od 8. května 2024 do konce roku 2024: 

 SČ (Střední Čechy): 28 členů 

 ZČ (Západní Čechy): 14 členů 



 JM (Jižní Morava): 18 členů 

 SEČ (Severní Čechy): 7 členů 

 VČ (Východní Čechy): 11 členů 

 JČ (Jižní Čechy): 15 členů 

 SM (Severní Morava): 15 členů 

 Zahraniční členové: 0 

Aktuální celkový stav členů Jihomoravské pobočky je 265 členů a Severomoravské pobočky 184 

členů. 

Matrikářka také upozornila na významná životní jubilea členů obou poboček. Je důležité si 

připomínat a vážit si těchto významných okamžiků v životě našich členů. 

Matrikářka vyzvala chovatele k nabídnutí členství v klubu novým majitelům svých odchovů a 

připomněla dostupnost členské přihlášky na webu klubu. Přijetí přihlášky každého člena musí 

schválit výbor KCHJ. 

 

Zpráva tiskové referentky KCHJ 

Seznam chovných psů byl publikován s drobnými chybami a zpravodaj Jezevčík bude vydán. 

Zpráva kontrolní komise KCHJ 

Kontrolní komise zhodnotila svou práci za rok 2024 a probíhající kontroly vyúčtování akcí a 
činností jednotlivých členů výboru. 

Zpráva kárné komise KCHJ 

Kárná komise řešila v loňském roce více problémů než kdy jindy. 

Zpráva ekonomky KCHJ 

Ekonomka seznámila přítomné s výsledky hospodaření klubu za rok 2024: 

 Bú KB: 577 147,72 Kč 
 Bú Fio: 322 129,20 Kč 
 Termínovaný účet KB: 750 000 Kč (výnos v úrocích za rok 2024 – 23 700 Kč) 
 Bú EU: 4771,78 Kč 
 Pokladna CZK: 20 700 Kč 

Klub je v plusu jako předchozí roky a byly schváleny investice do nové databáze a nákupu 
vybavení na výstavy. 

Přítomní členové jednohlasně odhlasovali přijetí zpráv výboru klubu. 

Před diskusí proběhlo vyhodnocení pracovního poháru a předání čestných ocenění členům 
klubu. 

 



Diskuze 

Proběhla diskuze na různá témata: 

Jaké nejčastější prohřešky řeší kárná komise? 

Nejčastější prohřešky řešené kárnou komisí byly porušení klubových norem, stanov a vztahy 

mezi členy – předseda KaK 

Proč výbor klubu vyhlásil termíny spádových schůzí bez předešlé konzultace s předsedy, jak 

bývalo zvykem? 

Výbor klubu KCHJ vyhlásil termín bez konzultace s výbory jednotlivých poboček kvůli 

komplikované komunikaci – jednatel KCHJ 

Zmatečné rozesílání SCHP. 

Objednání SCHP bylo možné několika způsoby a nebylo v silách referentky tohle korigovat. Dle 

IT referenta bude systém doladěn – tisková referentka 

Webináře – nelze je stáhnout na webu klubu 

Webináře budou do budoucna uloženy na webu klubu – IT referent 

Proč na stránkách klubu není sekce kárné komise? 

Kárná komise bude mít svou sekci na webu – předseda KaK 

Dotaz na průběh KHS a důvody odebrání možnosti udílet tituly CACT na klubových akcích v roce 

2025. 

Diskuse se účastnili výcvikář, předseda, paní Monika Hnátek Ilová – chyby rozhodčích 

v zadávání titulů, následné odebrání titulů. Miroslav Vítek vyjádřil svoji frustraci z nejtragičtější 

soutěže, které se kdy účastnil. Konstatoval velmi napjatou atmosféru mezi rozhodčími, vůdci, 

představiteli klubu navzájem. Paní Monika Hnátek Ilová připomněla, že za rozhodčí nese 

odpovědnost výbor klubu. Rozhodčí nominoval Pavel Dobeš – předseda jihočeské pobočky a 

klub schválil. Výcvikář i předseda vyjádřili politování nad situací a přislíbili nápravu – osobní 

dohled při přípravě zkoušek. 

Proč nebylo uděleno CACT pro soutěže pořádané AMČR? 

Komplikovaná diskuse o kynologické a společenské úrovni soutěží, neexistující smlouva mezi 

ČMMJ. Do diskuse vstoupil předseda ČMKJ a vše vysvětlil a upozornil, že formálně udělení 

možnosti zadávání titulů CACT pro soutěže pořádané AMČR je vše v pořádku a nejsou zde 

žádné překážky. 

Proč probíhá kontrola IT referenta a matrikářky téměř půl roku? 

Kontrola bude brzy ukončena – předseda KoK 

Kauza bordíkojezevčík. 

Řeší se již od minulého roku,  chovatel byl požádán o genetické testy, které však stále nedodal a 

ani na výzvu hlavní poradkyně chovu ke schválení otcovství nereaguje. Na chovatelskou radu 

bude adresován dopis ke zneplatnění PP. 

 

 



Kauza Fiobanka  

Jednatel a předseda KoK uvedli, že k pochybení nedošlo a vše proběhlo v pořádku. Předseda 

Dušan Salač se snažil uvést tato tvrzení na pravou míru, byl však slovně napaden předsedou 

KoK: „Co lžeš ty šmejde jeden“. 

 

Schůze byla okamžitě předsedou Ing. Jiřím Cikrytem ukončena.  

 


